
Interpellation: Antal välfärdsbrott

Under 2023 gick Ekobrottsmyndigheten ut och varnade Sveriges kommuner för att
välfärdsföretag är ett “affärsområde” för de kriminella gängen och en viktig källa till
gängens ekonomi. Enligt myndigheten tjänar gängenmer på ekonomisk brottslighet än
vad de gör på narkotika.

Linköpings kommun arbetar redan idagmot kriminalitet i välfärdenmen fullständig koll
upplever vi saknas. Skillnadenmellan de olika förvaltningarna är tydlig och aktörer som
tidigare dömts för välfärdsbrott finns idag som företag i Linköpings kommun.

Idag är socialförvaltningen den enda förvaltningen som har LOV-systemet (Lag om
valfrihet) som vi vet skapar en stor risk för kriminalitet. Det är också den förvaltningmed
mest olika typer av privata välfärdsutförare. Sannolikt pågår det i dag brottslighet riktad
mot Linköpings kommun. En viktig del är att förebyggamen enminst lika viktig del är att
anmäla och lagföra när brott uppdagas.

Mot bakgrund av det undrar jag:
- Hur många anmälningar av välfärdsbrott har gjorts inom socialförvaltningen?
- Har socialförvaltningen de rutiner som är nödvändiga för att anmäla brott mot

Linköpings kommun?
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